
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                     

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Rečník 0  

Pokračujeme bodom 9. Prerokovanie správy o výsledkoch vnútornej revízie Okresného súdu 

Vranov nad Topľou, Topľou. Prosím uviesť zo zasadacej miestnosti Andreu Zoletovú, 

podpredsedníčku Okresného súdu Vranov nad Topľou a Mariána Sninského, vedúceho 

revízneho oddelenia Krajského súdu v Prešove, dobrý deň. Vítam vás. V podstate sa u nás 

tento bod programu predkladám na základe doručenej správy o výsledkoch vnútornej revízie 

Okresného súdu Vranov nad Topľou, ktorá bola doručená v zmysle §  6 1 ods.  2 zákona č.  7 

5 7 z roku 2 00 4  Z. z. o súdoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Revízia bola 

vykonaná za obdobie rokov od teraz. Neviem, či to tu mám dobre, 2 0 13, 2 2, áno, že do 

2 8.  2. 2 0 2 2.  

Informáciu o správe nám podá pán vedúci revízneho oddelenia Marián Sninský, ktorému 

týmto odovzdávam slovo. Prípadne potom pani podpredsedníčka, ak by boli nejaké otázky 

budú smerovať možno aj na vás, nech sa páči.  

Rečník 26  

Veľmi pekne ďakujem za slovo a že na pani predsedníčka Súdnej rady Slovenskej republiky, 

vážená pani podpredsedníčka Súdnej rady Slovenskej republiky, vážené členky, vážení 

členovia Súdnej rady Slovenskej republiky, predsedníčka Okresného súdu Vranov nad 

Topľou, dovoľte mi, aby som ako vedúci oddelenia vnútornej revízie Krajského súdu 

v Prešove povedala správu o výsledkoch vnútornej revízie, ktorá tak ako pani predsedníčka 

konštatovala, skutočne zahŕňa až dvojnásobné obdobie, obdobie desiatich rokov od roku        

2 0 13 do 2 8.  2. 2 0 2 2. Toto referenčné obdobie bolo zvolené za určitých okolností, ktoré 

pochopiteľne má za tam, za to, aby ste poznali. Samotná revízia začala 18.  6. 2 0 18 a som sa 

vedúcim revízne oddelenie 2 2.  3. 2 0 2 1, keď som mal aj povinnosť pokračovať a zároveň 

ukončiť.  

Aj vnú revíziu na Okresnom súde Prešov.  

A tak, pokiaľ skončila 2 8.  7. 2 0 2 4, zachovali sme lehotu, ktorú ustanovuje príslušná 

vyhláška o vnútornej revízii. Správa bola vypracovaná 1.  8. 2 4. A potom bola prerokovaná 

na preverovanom súde 13.  8. 2 0 2 4.  

Rečník 1  

Tento časový rozsah je potom daný tým.  

Že.  

Rečník 26  

Mi prišlo správne a požiadať o možno spojenia dvoch celých období, aj keď to zákon 

výslovne nepočíta s tým. Predsa len to bolo umožnené a tak, aby bola podaná komplexnejšia 

informácia o stave Okresného súdu Vranov nad Topľou vo všetkých relevantných oblastiach. 

Rozhodli sme sa takto postupovať, následne potom bol daný aj teda väčší priestor na to, 

aby sme boli konštatovať.  

Rečník 10  

Tu.  



 

 

Rečník 26  

Z hľadiska všetkých oblastí, ktoré vnútorná revízia má zahŕňovať, skutočne spĺňa alebo teda 

má určité rezervy alebo nespĺňa.  

A zákonné kritériá. Dospeli sme k záveru, že tieto skutočnosti po všetkých stránkach máme 

za to, že boli preverované fyzicky na dostatočne reprezentatívnej úrovni, dotknem sa 

jednotlivých.  

Rečník 1  

Jednotlivých.  

Rečník 26  

Časti, či už trestného, obvodného, civilného.  

Rečník 3  

A p. Oddelenia alebo úseku.  

Rečník 26  

A tak možno konštatovať, že tá informácia je korektná. Okresný súd Vranov nad Topľou patrí 

do obvodu Krajského súdu v Prešove, a to od 1. Januára. 9 7 zahŕňa pre informáciu počet 

obyvateľov okresu.  

Rečník 10  

80  9 0 6, počet obcí okresu 6 8.  

Rečník 26  

Možno ho považovať za súd strednej veľkosti, na ktorom počas celého relevantného obdobia 

pôsobilo 12 sudcov s jedným krátkym obdobím pol roka v roku 2 0 18, kedy to bolo 11, túto, 

aktuálne je to 11 sudcov, ku koncu vnútornej revízie to bolo 12 sudcov. To hovorím iba viac 

menej preto, lebo sme, pochopiteľne, doručili, doručili tlačenej verzii túto správu aj Súdnej 

rade, ktorá obsahuje potom aj korektný údaj, kde odporúčame zachovať počet sudcov, 

minimálne tých 11 oproti tomu, čo omylom bolo zaslané vo forme elektronickej verzie, verzii, 

kde bol ten počet sudcov 12. Proste, aby ste prijali ospravedlnenie. Možno teda konštatovať, 

že.  

Rečník 27  

Za.  

Rečník 26  

Referenčné obdobie v agende t dochádzalo ku každoročnému nárastu reštančných vecí z 9 2 

v roku 2 0 18 na 100 vecí v roku 2 0 2 1.  

Ale tak ako aj v ostatných, ostatných agendách, zvýšeným úsilím tohto súdu dochádza potom 

k poklesu ku koncu roku 2 0 2 1 na 2 3 4, keď ešte v roku 2 0 18 to bolo 2 9 6 vecí agenta C. 

Tá zaznamenávala tiež pokles nápadu, no stáli pokles aj reštančných vecí. Tie boli v roku        

2 0 13, keď vychádzame zo začiatku 2 8 40, potom na 5 6 7, v roku 2 0 18 a v roku 2 0 2 1 

len 3 5 7 v agende CB táto agenda. Je zrejmé, že od 1.  6. 2 3. Prešiel na Okresný súd Prešov 



 

 

v našich podmienkach, teda Krajského súdu Prešov, no aj v tomto smere Okresný súd Vranov 

zaznamenal zvýšené úsilie, lebo keď v roku 2 0 18 bolo 5 3 reštančných vecí.  

Tak a v roku, v roku 2 0 13 ešte 1 8 3, tak ku koncu roka 2 0 2 1 a to bolo 9 3. Agenda P. 

Bola rovnako úspešná poklesu nevybavených vecí z 2 4 9 v roku 2 0 13 a 2 17 v roku 2 0 18 

a potom dvadsiatom prvom roku.  

1 3 9.  

Zistili sme preskúmavaním spisov na trestnej agende v počte 2 3 spisov vo veciach 

nevybavených dlhšie ako 2 roky, toho v troch spisoch právoplatne skončených v podobe 

dlhšie ako 6 mesiacov aj nedostatky a to tie, ktoré sa významnou mierou podieľali na reštancii 

v tom smere, že dochádzalo k odročovaniu hlavných pojednávaní.  

Bez využitia zákonných prostriedkov, bolo akceptovaná neprítomnosť obžalovaných, 

neprítomnosť obhajcov častokrát na hranici, na hranici obštrukcií, tie boli vo viacerých 

spisoch odhalené ako tolerované. V čom potom aj naše odporúčanie smeruje, aby teda došlo 

k prerokovaniu takej, takejto praxe s cieľom jej zamedzenia. Tak sa stávalo také napr. 

pri nariaďovaní hlavného pojednávania bez dostatočnej prípravy, kedy príslušný sudca 

asi nepripojil potrebný spis, hoci následne sa ukázala potreba oboznámiť spis aj súvisiacim 

odročovanie bez vykonania výsluchu prítomných predvolaných svedkov. Hoci bolo možné 

konať, neboli zákonné prekážky na konanie, bezdôvodné odročenia hlavného pojednávania 

na neodôvodnenie dlhú dobu takým eminentným alebo takým signifikantným nedostatkom, 

ktorých sme zistili, bolo to, že 1 zo sudkýň bola veľmi často chorá, čo samo osebe 

je akceptovateľné, no keď došlo k prerozdeleniu spisov, následná, následný nezastupujúci 

sudca, resp. zákonný sudca, ktorý nastúpil do jej pozície, čakal, kým sa teda menovaná vráti 

po niekoľkých mesiacoch.  

Rečník 1  

Z práceneschopnosti.  

Rečník 26  

Pokiaľ ide o ďalšie. Nedostatky na trestnom úseku súviseli predovšetkým s organizáciou 

hlavných pojednávaní. A tak naše opatrenia, ktoré navrhujeme v tomto smere a ktoré už boli 

prerokované príslušnými sudcami na trestné úseku, boli čo najlepšie, najrovnomernejšie 

vytvárať zaťaženie sudcov vybavujúcich presnú agendu, dbať práve na to, aby nedochádzalo 

k odkladaniu vybavovania spisov v prípade prekážok na strane zákonného sudcu 

koncentrovať organizáciu hlavných pojednávaní, hoci aj na viacero dní a tie spisy, ktoré mali 

k dispozícii, viaceré boli skutočne rozsiahle napriek tomu, že ide o relatívne menší súd, 

ide o častokrát, častokrát a hlavne z hľadiska spolupáchateľstva.  

Celé skupiny páchateľov a aj trestná činnosť je pomerne premyslená, kde teda je potom 

vypočutých množstvo svedkov a týchto treba realizovať na hlavnom pojednávaní. Dôsledná 

kontrola by sa mala zlepšiť aj v práci súdnej kancelárie u každého jedného trestného sudcu, 

lebo aj tam boli nedostatky v komunikácii, pokiaľ ide o civilnú agendu, 7 1 spisov revízna, 

teda táto časť revíznej komisie podrobila fyzickej previerke v registri C a CSP. V zásade 

neboli zistené závažné nedostatky v postupe súdu pri vedení súdneho pojednávania, ktoré 



 

 

vyústili v nesústredenom súdneho konania, aby boli teda pojednávania odročené bez uvedenia 

dôvodu, to je viac menej špecifikom trestného úseku, ale pokiaľ mám vedomosť s príslušnými 

sudkyňami, toto bolo už prerokované a zatiaľ nemám signalizované.  

Rečník 1  

Že by tu boli problémy až do tej miery, že by bolo nutné, tak ako neskôr konštatujem, 

aby teda predsedníčka súdu využívala.  

Rečník 26  

Nadpriemerne.  

Rečník 27  

Dohľad.  

Rečník 26  

Nad príslušnými prípadmi, resp. aby využívala opatrenia, ako ich využívala byť, teda 

rozhodovala o obmedzení alebo dokonca odňatí oprávnenia vykonávať pracovné povinnosti 

v domácom prostredí. Zápisnice z pojednávaní obsahovali zákon o predpísané náležitosti 

tu nezistili. Až na niektoré výnimočné zlyhania príslušní sudcovia revízneho oddelenia, 

nejaké pochybenia, rozhodnutia boli vypracované v zákonných lehotách. Aj tu došlo len 

k výnimočným výnimočným excesom. Podobne ako pri predchádzajúcich návrhoch opatrení, 

aj tu je nutné dbať v rozvrhu práce na čo najrovnomernejšie zaťaženie. Sú vyplývajúcich 

civilnú agendu a neuprednostňovať takpovediac subjekt ľahšie veci.  

Rečník 10  

Napr.  

Rečník 1  

Spotrebiteľské pred inými zložitejšími snáď vlastníckymi spormi.  

Rečník 26  

Resp. určovacími žalobami, kontrolu obsahu zápisníc, pojednávaní, aby teda nedochádzalo.  

Rečník 1  

K.  

Rečník 26  

Rôznym teda nedostatkom zápisníc v obchodnej agende. Preferenčné obdobie pokrýva 

aj obdobie, kedy Okresný súd vran nad Topľou nad Topľou vykonal funkciu aj súdu 

obchodného. Keďže je táto správa obmedzená na 2 8.  2. 2 0 2 2, tu konštatuje príslušná 

súčasť nášho, našej revíznej komisie. Tento adoby bol stabilizovaný nápad veci s výnimkou 

roku 2 0 15, kedy bol zas na zvýšený nápad veci v závislosti od toho v nasledujúcich rokoch 

stúpla aj vybavenosť vecí jednotlivými sudcami v príslušných tabuľkových nápadov. 

V častiach je zreteľný pokles vecí aj v obchodnej agende, tak ako to bolo v trestnej, 

aj v civilnej, je tu podrobne rozpísaný počet prevzatých vecí oproti nápadu tak k 2 8.  2. 2 0 2 

2. Nápad veci 8 v roku 2 0 13 1 8 1. Pohybovalo sa potom v stovkách, až to teda končilo 

na jednoci.  



 

 

Rečník 3  

Pardon.  

Rečník 26  

Čísle. Pre víziou. Boli identifikované tak objektívne, ako aj subjekty a príčiny, kedy 

prejednané veci nie sú rozhodované v primeranej lehote. Tá objektívna časť systémov, 

ako je počet sudcov, ostatných zamestnancov súdu, tento súd nebol typický tým, že by sa 

nejakým spôsobom jeho vedenie alebo sudcovia v rámci práva vyjadriť sa k tejto správe 

vyhovárali.  

Skutočnosti, ktoré by nebolo možné akceptovať v odozve na, na ich komentár k tejto správe. 

Skutočne je markantné, že tento súd pristupuje k plneniu si svojich povinností pri vybavovaní 

agendy.  

V jednotlivých častiach skutočne.  

Rečník 1  

Skutočne.  

Rečník 26  

Vhodne, je to zrejme súvisiace aj so stabilitou vedenia súdu, keď teda pani podpredsedníčka, 

myslím, že vo svojej funkcii od roku 2 0 14. Pani doktorka Mihoková, ktorej sa pozrela 

aj v súčasnosti, pokračovať vo výkone funkcie a teda táto stabilita sa potom odzrkadľuje aj na.  

Rečník 1  

Vybavovaní.  

Rečník 26  

Veci v poručenskej agende. Tu musím povedať, že skutočne sa nezistili žiadne zásadnejšie 

nedostatky a táto časť revíznej komisie konštatuje.  

Že prvotné úkony zo strany súdu súvisiace s prípravou pojednávaní boli vykonané včas, 

rovnako tak včas bolo nariadené aj prvé pojednávanie, neboli zistené nedostatky v postupe 

súdu pri vedení súdneho pojednávania, zápisnice z pojednávaní obsahovali zákon 

o predpísanie náležitosti, konštatujú dodržania, dodržanie postupu, keď uvádza dôkazy, ktoré 

súd vykoná.  

Rečník 3  

Resp.  

Rečník 26  

Nevykoná písomné vyhotovenie súdnych rozhodnutí. Zodpovedali zákonným kritériám.  

Odporúčame vo všeobecnosti, aby teda konania neboli končené v neprimeranej lehote, 

aby teda viac menej pokračoval takým spôsobom, ako ho ako doposiaľ, akurát využíval 

intenzívnejšie podmienky, resp. prostriedky zákona na zabezpečenie prítomnosti.  



 

 

Rečník 26  

Ich účastníkov, ktorých sa veci týkajú, v ostatných častiach úroveň prípravy súdnych 

pojednávaní v priebehu súdnych pojednávaní využívajú pojednávacích dní a príčiny 

odročovania pojednávaní. Sčasti som sa toho už dotkol sudcov tohto súdu. Je typické, 

že každý má.  

Rečník 1  

Pridelené.  

Rečník 26  

2 pojednávacie dni.  

A tieto sú aj nálečným spôsobom využívané v prípadoch, kde využívané neboli a boli zistené.  

Výrazné zostatky, resp. výrazné počty. V nevybavenosti vecí. Predsedníčka súdu.  

Rečník 26  

Bol, kde to trebalo riešiť, ale nakoniec to stabilizované bolo v dostatočnom rozsahu, kedy síce 

roky trvalo, ale nakoniec po tom.  

Rečník 1  

Čo bolo.  

Rečník 26  

Obmedzené, potom odobraté to oprávnenie vykonávať prácu v domácom prostredí, 

si zorganizoval prácu tak, že ju má už teda pridelenú, resp. povolenú v celom rozsahu, úrovni 

práce súdnych oddelení, celárii úrovni súdnych písomností boli zistené nedostatky 

len skutočne minimálne, či už v zozname odoslaných spisov v kalendári alebo súdnom 

registri, resp. súdnom manažmente.  

Kde boli teda, kde bolo konštatované zápisy takmer o všetkých kontrolách spisov, boli úplne 

všetky potrebné zložky, boli vyplnené, obeh súdneho spisu medzi držiteľmi boli riadne 

zaznamenaný. Navrhujeme skutočne len drobné úpravy na to, aby sme sa priblížili 

k dokonalosti, aby teda jednotlivé údaje boli v celom rozsahu.  

Rečník 1  

Čo.  

Rečník 26  

Najkorektnejšie. Dôvodnosť zmien rozvrhu práce, dodržiavanie postupu tvorby rozvrhu 

práce, to súvisí aj so špecializáciou sudcov, formálnych a obsahových náležitostiach rozvrhov 

práce a dodatkov sme nezistili žiadne nedostatky. V tomto je potrebné pokračovať. 

Sú tu len návrhy na určitú, určitú monifikáciu aj zo strany toho, čo je typické pre rozvrh 

práce, napr. Krajského súdu v Prešove, aby teda vo forme návrhu zvážila, zvážilo vedenie 

Okresného súdu prípadné zdokonalenie, ale aj tak už fungujúcich rozvrhov práce, 

špecializácia sudcov, je trošku problém. Máme tu totižto, čo je ale záležitosť.  



 

 

Rečník 1  

Personálna.  

Rečník 26  

To, že niektorým sudcom, tí sú zaraďovaní stále do zásadne odlišných agend cat, teraz, 

ale počas referenčného obdobia boli niekoľkí sudcovia skutočne zaraďovaní šťasti do jednej 

z časti, do druhej odlišnej odlišnej agendy. To z toho správania sa sudcov, súdnych úradníkov 

a ďalších zamestnancov súdu, ako aj dôstojnosť prostredia súdu komisia preverila aj osobnou 

účasťou na pojednávaniach.  

Nahodilo ma povedať a nezistili sme nič také, aj keď sťažnosti, ktoré potom.  

Boli tiež predmetom preskúmavania komisie, boli nielen v prieťahy konaní, 

ale aj na nevhodné správanie sa súdnych osôb je úvodné správanie sa súdnych osôb. 

Bolo zaznamená v roku 2 0 14, v jednom prípade 2 0 18, tiež v jednom prípade dominantou 

sú prieťahy v konaní, tie sa od 2 0 13 v roku v počte 2 3 a dostali až k dvadsiate 8.  2. 2 0 2 2 

v počte 8. Najviac tých bolo v roku.  

V roku 2 000.  

Rečník 0  

Takto, pán kolega, ja vám trošku skočím do toho, lebo my to presne podrobne máme 

v tej správe, takže aby sme aj vás nezaťažovali, že by ste nám ju celú prerozprávali. Je to vyše 

3 00 strán. Je to veľmi kvalitne vykonaná revízia. Musím povedať aj tým, že teda to obdobie 

je takmer 10 rokov, tak tam bolo roboty. Ja by som sa vás rada spýtala ohľadne tých 

konečných návrhov na odstránenie zistených nedostatkov a konkrétne, čo sa týka toho 

písmena B vo vzťahu k predsedníčke Okresného súdu, pardon, Krajského súdu v Prešove 

a teda opatrenie navrhované Ministerstvu spravodlivosti, čo je v zásade o tom, že koľko počet 

sudcov máme udržať, aspoň teda tabuľkovo hovoríme tomu plánovaný počet sudcov, takže 

k tomu, keby ste sa nám ešte vyjadrili, by som vás rada poprosila.  

Rečník 26  

Áno, tu navrhujeme, aby zo strany predsedníčky Krajského súdu v Prešove bola 

podporabilizovať to takto, aby počet neklesol pod 11. Je to viac menej z našej strany určitá 

signalizácia toho, že skutočne tých 11 sudcov aj s ohľadom na permanentný stav poklesu 

nápadu by bolo dostatočných, aj keď ako som povedal, za celé to referenčné obdobie, 

ale to súvisí.  

Rečník 27  

S.  

Rečník 26  

Stabilným poklesom, ktorý končil už potom na tých naozaj slabších číslach. Sa stalo 

iba v roku 2 0 18, že postačilo 11 sudcov. Teraz, keď sme teda prerokovávali s pani 

predsedníčkou túto správu, tak ma pochopiteľne zaujímalo aj to, ako by to mohlo byť 

do budúcna. Aktuálne je to 11.  



 

 

Rečník 27  

Takže.  

Rečník 26  

Z takého praktického hľadiska sme potom sa vrátili do, resp. ako komisia do toho konca 

referenčného obdobia.  

Rečník 1  

A.  

Rečník 26  

Napriek tomu, že vtedy bolo 12 sudcov, konštatovali sme, že 11 bude stačiť, aby teda s čím 

pani predsedníčka Okresného súdu aj súhlasila, 1 sudkyňa v tom medziobdobí roku 2 0 2 3, 

ako mi je známe, odišla, potom bola, resp. preložená na Okresný súd do Humenného.  

Rečník 1  

Kde majú 13 sudcov.  

Rečník 0  

Takže bolo by fajn, keby aj Súdna rada v tom svojom uznesení, ktorým bude reagovať na túto 

revíznu správu, apelovala na ministra spravodlivosti, aby ten plánovaný počet sudcov 

na okresnom súd, na Okresnom súde Vranov nad Topľou neklesol pod 11. Áno, tak ja to teda 

zahrniem aj do návrhu uznesenia, otváram rozpravu, teda Martin Bezák.  

Rečník 28  

Ja by som sa len chcel spýtať, neviem, či mi to budete byť zodpovedať, tak, lebo naozaj.  

Rečník 15  

Tá správa.  

Rečník 28  

Je veľmi rozsiahle, len tak na maatkovku, keď sme si ju pozerali, tak je tam konštatované 

viacero teda prieťahov v trestnom konaní, v súdnom oddelení, myslím 12 t, ak viete sa k tomu 

vyjadriť, aké opatrenia urobilo teda vedenie súdu k týmto prieťahom? Lebo je tam naozaj 

konštatované dosť.  

Rečník 3  

Ďakujem.  

Rečník 28  

Opakovane bol nariaďovaný dohľad predsedníčky Okresného súdu.  

Rečník 26  

Tie opatrenia mali potom v praktickej rovine. Znamenali toľko, že sudkyňa, ktorej sa tento 

prípad týkal, resp. ktorej bol ako zákonnej sudkyne v tom prvom pláne pridelený, bola 

opakovane práceneschopná. To boli mesiace, myslím 2× alebo 3×.  



 

 

Rečník 0  

Keby ste si mikrofón prisunuli k pve, pani podpredsedníčka, lebo čo nemáme nahraté, 

to sa nepovedalo.  

Rečník 14  

Takže. Pani doktorka v senáte dvanáste bola v roku 2 0 19.  

Rečník 5  

Dlhodobo.  

Rečník 14  

Práceneschopná, a to od 10.  1. 2 0 19 do 15.  10. 2 0 19. Potom následne bola opakovane 

práceneschopná, a to od 2 5.  9. 2 0 2 1 do 3 1.  12.  

Rečník 6  

2 0 2 1.  

Rečník 0  

Chystám sa. Tie veci prerozdeľovali, áno.  

Rečník 28  

A to som sa len chcel opýtať, či došlo k prerozdeleniu medzi.  

Rečník 9  

Áno.  

Rečník 3  

Tak vznikala tam potom situácia, že samozrejme, nastupovala zastupujúca sudkyňa a musím 

povedať, že.  

Rečník 26  

Že sa tie spisy jednoducho odkladali až do návratu pani sudkyne. Vo viacerých smeroch. 

Ten dohľad mala aj praktický efekt. V jednom prípade došlo k tomu, že predsedníčka 

Okresného súdu zvolila aj návrh, kedy na disciplinárne konanie pred tým dokonca 

napomenúť, no začalo to napomenutím, proti ktorému príslušná sudkyňa namietala, čo bolo 

zamietnuté. Napriek tomu, že dohľad pokračoval, nezmenila ten prístup, až teda pani 

predsedníčka zvolila formu návrhu na disciplinárne konanie, v ktorom teda bola uznaná 

zodpovednou vinou z piatich dielčí skutkoch.  

Aktuálne sudkyňa vykonáva funkciu na trestnom úseku. Ale výrazne došlo k zmene prístupu 

aj v tom pri, aj v tom smere, že aj jej komunikácia.  

Rečník 1  

S.  

Rečník 26  

Asistentkou a celou kanceláriou s celým oddelením nadobudla inú kvalitu a pokiaľ máme 



 

 

informácie, tak nie je potrebné riešiť, teda pani predsedníčka konštatovala, že skutočne veci 

sú takpovediac na dobrej ceste, aby nebolo potrebné pokračovať podobne.  

Rečník 28  

V podstate v spoločnosť. Som vy rozumov. V súčasnosti tie prieťahy v ich konaní 

už nepretrvávajú. Hej?  

Rečník 26  

Už nepretrvávajú.  

Rečník 28  

Ďakujem.  

Rečník 0  

Ďakujem. Keďže do rozpravy už nie je nikto prihlásený, prečítam návrh uznesenia, keďže 

ide o návrh uznesenia a reagujem na aktuálnu situáciu. Kľudne ma stopnite a vstúpine mi 

do toho dobre, kým budeme hlasovať. Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní 

správy o výsledkoch vnútornej revízie Okresného súdu Vranov nad Topľou berie na vedomie 

správu o výsledkoch vnútornej revízie Okresného súdu Vranov nad Topľou a apeluje 

na ministra spravodlivosti Slovenskej republiky, aby plánovaný počet sudcov na Okresnom 

súde Vranov nad Topľou neklesol pod 11.  

Sudcov.  

Rečník 5  

Môže byť.  

Rečník 1  

Ďakujem.  

Rečník 0  

Takže dávam hlasovať.  

Rečník 1  

Teraz.  

Rečník 0  

Ďakujem. Hlasovalo všetkých 15 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, 

za bolo 15, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. Ak vám držím palce, 

nech to tak ďalej ide a nech sa to stále len zlepšuje. Pozdravujeme východ.  

Rečník 1  

Dovidenia.  

 


